

## Protokoll för Bruks- & Lydnadsgruppens möte 2024-08-14

Närvarande: Leif Borgenlöv, Birgitta Wallin, Bibbi Berglund  
Förhinder: Martin Sjölin  
Plats och tid: Zoom 19:00 – 20:45

### §63 Mötets öppnande

Leif öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

### §64 Dagordning

Enligt mall.

### §65 Föregående mötes protokoll

Läggs till handlingarna.

### §66 Åtgärdslista

Se bilaga 1.

### §67 Ekonomisk rapport

Har kommit från distriktskassören, det har inte hänt så mycket sedan förra mötet.

### §68 Rapporter

Inga rapporter, det har varit lugnt under sommaren.

### §69 Skrivelser

*Inkommande:*

- SBK ang nomenklaturen för domare efter ändring av principerna för bruksdomare (SPH, SÖKH, RPH)

*Utgående:*

- Inget.

### §70 Utbildning

#### *Domare*

Vi har fått en ny patrullhunddomare.

Introduktionsträff 31/8, Höör, 6 intresserade har anmält sig, varav en inte kan den dagen. Bekräftelse skall skickas ut.

#### *TL*

Fortsatt bevakning på vad som händer centralt med webbutbildningen ffa lydnad. Försöka få till någon form av uppdatering av TL lydnad när det gäller klass 2 och 3 så att fler TL kan och vill hålla dessa klasser.

#### *TS*

Utbildning fortsatt uppskjuten med anledning av stopp från centralt håll för nya utbildningar pga nya SBK-Tävling.

### §71 Konferenser

#### a) domare

Lydnad: Leif pratar med lämplig konferensledare, och bestämmer datum utifrån när den personen kan (samt när det inte krockar med tävlingar), tas tag i nu igen efter sommaren, första kontakt är tagen.

#### b) Tävlingsledare

Kombineras med ovanstående om möjligt, gärna fokus på klass 2 och 3 enligt ovan.

**c) Tävlingssekreterare**

Avvaktar vidare utveckling SBK-Tävling. Noteras att 3 TS har bett om att få lämna listan för TS.

**§72 Årets tävlingar**

I stort sett klart med domare resten av året.

**§73 Nästa års tävlingar**

Återstår en klubb som inte ansökt som brukar ha tävlingar och en klubb som inte har hörts av som Leif ska kontakta, de har antytt att de skulle återkomma som arrangör vid något tillfälle.

**§74 Budget**

DS vill ha in budgetförslag till den 9/9. Leif går igenom årets budget och gör ett förslag baserat på detta.

**§75 Regelrevidering**

Plan att ha möte med klubbarna, bruks 13/11 och lydnad 20/11, kl. 19:00 via Zoom. Leif skickar ut en påminnelse till klubbarna om att det är hög tid att börja fundera kring förslag på förändringar och "save the date" för dessa tillfällen.

**§76 Övriga frågor**

Leif undersöker omfattningen av uppdraget som IGP ansvarig, eventuellt finns en intresserad person. En utökning av gruppen hade varit önskvärd även i övrigt, funderar på lämpliga kandidater och inriktning.

**§77 Nästa möte**

25/9, 19:00, Zoom

**§78 Mötets avslutande**

Leif tackar för visat intresse och avslutar mötet.

-----  
Bibbi Berglund  
Sekreterare

-----  
Leif Borgenlöv  
Gruppansvarig